
Ik kan mij hier totaal niet in vinden. Ik heb al 24  jaar ervaring met Sphynxen. Een fantastisch 
ras. Sociaal, speels, aanhankelijk, ondeugend, springen, klimmen als de beste. Ik kan mij 
totaal niet vinden met de bewering dat deze katten gehandicapt zouden  zijn. De bewering ze 
hebben geen vacht dus ze verbranden in de zon. Totaal niet van toepassing. Ze komen niet 
buiten. Het zijn Huisdieren. Zoals heel veel andere raskatten. En dat ze geen snorharen 
hebben en daardoor niet sociaal zouden kunnen zijn.....nou die van mij zijn heel sociaal. Ze 
communiceren door middel van hun ogen, staart, houding, oren enz. als de beste. Er is 
totaal geen wetenschappelijke onderbouwing over alles wat hier gezegd wordt. Het is een 
fantastisch ras. Niets minder gezond als menig ander ras. Daarom maak ik bezwaar tegen 
het houd en fokverbod van de Sphynx. Mijn bezwaar richt zich niet op de Munschkin 
(dwerggroei) en de Elf kat. Deze zijn doorgefokt met misbruik van de Sphynx. Ik hoop dat er 
echt wetenschappelijk onderzoek wordt gedaan naar het wel en wee van de Spynx. Het zou 
zeer kwalijk zijn als dit ras, zonder wetenschappelijke onderbouwing de dupe wordt van een 
aantal meningen, niet onderbouwd, misschien een kwesie van smaak. Het zou 
verschrikkelijk zijn als dit ras verdwijnt en  totaal niet eerlijk!


